

Representative Office of India

Ramallah

ANNOUNCEMENT

Digitization of Disembarkation Card

We are happy to announce the launch of the “**Digital Disembarkation Card**” which can now be filled by all foreigners online at <https://indianvisaonline.gov.in> / <https://boi.gov.in> / “Indian Visa Su-Swagatam” Mobile app, 72 hours prior to their arrival in India.

The digital form requires the same information as the previous paper version, including:

- * Passport and visa details
- * Date of arrival and flight details
- * Purpose of visit
- * Address in India
- * Contact information, including email and phone number
- * Emergency contact information

After submitting the form online, the visitors will receive a digital confirmation, including a QR code or reference number, which will be pre-loaded into the immigration system and will speed up the clearance process on arrival.

For the first six months, starting from October 1 2025, a transition period is in place where physical arrival cards will still be accepted, though all foreigners are strongly encouraged to use the new online system for a faster and more efficient experience.

In case of any further clarification required, kindly contact:

Representative Office of India

Ramallah-Palestine

Tel: 00970-2-2987472 /76 /78

Fax: 00970-2-2987504

email: cons.ramallah@mea.gov.in / repoff.ramallah@mea.gov.in

Website: <http://www.roiramallah.gov.in/>

India in Palestine: Facebook | Instagram | Twitter | YouTube

الممثلية الهندية
رام الله

إعلان

رقمنة بطاقة الوصول إلى الهند

يسربنا الإعلان عن إطلاق "بطاقة النزول الرقمية" التي يمكن تعبئتها من قبل جميع الزائرين الأجانب من خلال الرابطين <https://boi.gov.in> / <https://indianvisaonline.gov.in> المحمولة، وذلك قبل 72 ساعة من الوصول إلى الهند.

يُنطلب النموذج الرقمي نفس المعلومات المطلوبة في النسخة الورقية السابقة، بما في ذلك:

- تفاصيل جواز السفر والتأشيرة
- تاريخ الوصول وتفاصيل الرحلة
- غرض الزيارة
- العنوان في الهند
- معلومات الاتصال، بما في ذلك البريد الإلكتروني ورقم الهاتف
- معلومات الاتصال في حالات الطوارئ

بعد تقديم النموذج عبر الإنترنت، سيتلقى المسافر تأكيداً رقمياً، يتضمن رمز QR أو رقم مرجعي، والذي سيتم تحميله مسبقاً في نظام الهجرة، مما يُسرّع عملية الدخول عند الوصول.

وخلال الأشهر الستة الأولى، وبدءاً من 1 أكتوبر 2025، سُتطبق فترة انتقالية ستُقبل خلالها بطاقة الوصول الورقية، مع تشجيع جميع المسافرين الأجانب على استخدام النظام الإلكتروني الجديد لتجربة أسرع وأكثر كفاءة.

لمزيد من المعلومات، يمكنكم التواصل مع:

الممثلية الهندية
رام الله - فلسطين
هاتف: 00970-2-8/6/2987472
فاكس: 00970-2-2987504
البريد الإلكتروني:
cons.ramallah@mea.gov.in
reoff.ramallah@mea.gov.in
الموقع الإلكتروني:
www.roiramallah.gov.in